
Protokoll 

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2021-09-12 

Plats: TEAMS 

Tid: 18:00 

 

§1. Mötets öppnande 

Närvarande: Martin, Johan, Jens, Therese, Amanda, Fredrik, Monica 

 

§2. Godkännande av dagordning 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

 

§4. Ekonomi 

Augusti  +11 711 kr 

Summan av kassa och bank är 720 581 kr 

 

§5. Ordförande har ordet 

¤ Stolparna vid hockeyrinken har kontrollerats. En var dålig och den har tagits bort. 

 

¤ Man har försökt att ragga vinster till lotto. 

 

¤ Ansökan till XL hjälpen fick avslag. 

 

¤ Gick igenom nyckelkort listan då många gamla kort låg kvar. 

 

 

§6. Rapport från sektionerna 

-Fotboll  

Säsongen lider mott sitt slut. Det diskuterades om avslutningspeng till varje avdelning. Dom får 1500kr 

att göra något kul för. 

 

-Handboll 

Handbollen saknar fortfarande sammankallande ledare.  

Man ska marknadsföra handbollsskolan. 

 

-Innebandyn 

Man pratade om nya matchställ. Det behövs nya med tryck på framsidan för att vara godkända.  

Bokningskalendern stämmer inte med vad som är bokat. 

 

-Skidor/Rink/Friskvård/Barngymnastik 

Barngympan ska starta till hösten. 

Friskvården ska starta till hösten. 



Protokoll 

Badmintonen ska starta till hösten. 

 

-Festkommittén 

Man behöver folk som vill jobba med detta. 

Man pratade om zombie run. 

 

§7. Föranmälda/Pågående frågor/Punkter 

• Föranmälda: 

 

¤ Intresseanmälan till zombierun ska skickas ut. 

 

¤ Det finns en lista med sponsorer som behöver ringas på för att försöka få in medel till nästa år. 

 

¤ Man pratade om valberedning. 

 

• Pågående 

 

¤ Rinken mötet med kommunen. 

 

¤ Man för en dialog med kommunen om plogning av rinken till vintern. 

 

¤ Man pratar med kommunen om att dra fram en vattenpost till rinken. 

 

§8. Övriga frågor 

Man diskuterade larm på Mellevi 

 

§9. Nästa möte 

Datum: 10/10 

Tid: 18:00 

Plats: TEAMS 

 

§10. Mötets avslutande 


